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متن پرسش

سلام استاد گرانقدر. استاد دوسوال از حضورتان داشتم: 1. نظر حضرتعالی در خصوص مداحی های

میثم مطیعی چیست؟2. استاد گفته می شود مصائب کربلا مکشوف بیان نشود ولیکن خود حضرت

آقا (رهبری) از روی مقتل مصیبت را میخوانند مثلا قضیه حضرت علی اکبر را و خود مقاتل قضایا را

مکشوف مطرح می کنند و حتی خود دکتر میثم مطیعی (که مورد نظر رهبر معظم انقلاب است) از روی

مقاتل روضه مخوانند. پس چرا مکشوف بیان نشود.تشکر

متن پاسخ

ه تعالی: سلام علیکم: 1- بنده آن مداحی میثم مطیعی که مربوط به حضرت زینب«سلامااللهعلیها» بود را

خوب دیدم 2- در این حدّ را مکشوف نمیگویند. اگر جزئیات را مطرح کنند مکشوف است. موفق باشید


